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Abstract (en)
A rotating folding revolver has on its circumference several open pockets (21) to hold blanks (11) or partially finished packets. An inwardly projecting
stop or projection (32) is mounted on the inside of the pocket side walls (28,29) in a radially outer area adjoining the filling opening (24) so that the
closing edge (18) of the side flap (14) of the blank adjoins the stop. The stop or projection has a bearing or contact face (34) for the closing edge
(18) and is inclined accordingly. The support face is additionally inclined inwards towards the radially outer open side of the pocket.

Abstract (de)
Verpackungsmaschine für die Fertigung von Klappschachteln für Zigaretten, mit einem drehenden Faltrevolver, der eine Mehrzahl von in
Radialrichtung offenen Taschen (21) aufweist. Zur Sicherung von Zuschnitten (11) bzw. teilgefertigten Klappschachteln (10) in den Taschen (21) des
Faltrevolvers sind in den Taschen (21) Vorsprünge (32) angeordnet, die eine Stützfläche (34) zur Anlage einer Kante des Zuschnitts (11) aufweisen,
nämlich insbesondere einer Schließkante (18) eines inneren Seitenlappens (14). Zum Ausschub der Klappschachtel (10) aus der Tasche (21) wird
die von dem Vorsprung (32) ausgeübte Haltekraft überwunden. <IMAGE>
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